南區區議會(2020-2023)

環境、衞生及健康事務委員會第一次會議議程

Agenda for the 1st Meeting of the

Environment, Hygiene and Healthcare Committee (EHHC) under Southern District Council (SDC) (2020-2023)

日期: 2020年2月4日(星期二) Date: 4 February 2020 (Tuesday)

時間: 下午 2 時 30 分 Time: 2:30 p.m.

地點: 香港香港仔海傍道 3 號 Venue: SDC Conference Room

逸港居一字樓 1/F, Ocean Court,

南區區議會會議室 3 Aberdeen Praya Road, Aberdeen, Hong Kong

議程 Agenda

第一部分 -- 討論事項

Part I -- Items for Discussion

- 一、 成立委員會轄下工作小組 (環境衞生文件 2/2020 號)
- Setting up of Working Groups under EHHC (EHHC Paper No. 2/2020)
 - A. 平等機會工作小組Working Group on Equal Opportunities
 - B. 環保及衞生工作小組
 Working Group on Environmental Protection and Hygiene
 - C. 南區復康活動及長者友善社區工作小組
 Working Group on Rehabilitation and Age Friendly in the Southern
 District
- 二、 推薦應屆區議員加入街市管理諮詢委員會 (環境衞生文件 3/2020 號) (此議程由食物環境衞生署提出)

2. Nomination from SDC Members to join the Market Management Consultative Committees

(EHHC Paper No. 3/2020)

(Item raised by Food and Environmental Hygiene Department)

三、 香港仔街市現代化計劃

(環境衞生文件 4/2020 號)

(此議程由食物環境衞生署提出)

3. Aberdeen Market Modernisation Programme

(EHHC Paper No. 4/2020)

(Item raised by Food and Environmental Hygiene Department)

四、 商討處理南區餵飼野鴿造成的環境衞生問題

(環境衞生文件 5/2020 號)

(此議程由陳炳洋先生提出)

4. Discuss Ways to Solve the Environmental Hygiene Problem Caused by

Feeding of Feral Pigeons in the Southern District

(EHHC Paper No. 5/2020)

(Item raised by Mr CHAN Ping-yeung)

五、 商討有關南區環保回收物處理問題

(環境衞生文件 6/2020 號)

(此議程由陳欣兒女士提出)

5. Discuss the Issue of Handling Recyclables in the Southern District

(EHHC Paper No. 6/2020)

(Item raised by Ms CHAN Yan-yi)

六、 南區就武漢肺炎威脅的應變機制及緊急措施

(環境衞生文件 7/2020 號)

(此議程由黎熙琳女士提出)

6. Contingency Mechanism and Emergency Measures Against Threat of

Wuhan Pneumonia to Southern District

(EHHC Paper No. 7/2020)

(Item raised by Ms LI Shee-lin)

七、 食環署清理南區「連儂牆」的合法性及在南區設立永久「連儂牆」 (環境衞生文件 8/2020 號)

(此議程由徐遠華先生及黃銳熺先生提出)

7. Legality of FEHD's Clearance of "Lennon Walls" in the Southern District and Setting up of a Permanent "Lennon Wall" in the Southern District (EHHC Paper No. 8/2020) (Item raised by Mr TSUI Yuen-wa and Mr WONG Yui-hei, Angus)

八、 其他事項

Any Other Business

委任代表加入南區健康安全協會有限公司董事局

Appointing Representatives to join the Board of Directors of Southern District Healthy & Safe Association Limited

第二部分 -- 參考文件

Part II -- Items for Information

- 一、 街道管理報告(截至 31.12.2019) (環境衞生文件 9/2020 號)
- 1. Street Management Report (as at 31.12.2019) (EHHC Paper No. 9/2020)
- 二、 2020年南區第一期滅蚊運動 (環境衞生文件 10/2020 號)
- 2. Anti-mosquito Campaign 2020 in Southern District (Phase I) (EHHC Paper No. 10/2020)
- 三、 2020 年南區第一期滅鼠運動 (環境衞生文件 11/2020 號)
- 3. First Phase of Anti-rodent Campaign 2020 in Southern District (EHHC Paper No. 11/2020)

南區區議會秘書處 2020年1月 Southern District Council Secretariat January 2020

歡迎公眾人士旁聽上述會議。會議的錄音將於會議後三個工作天內上載至南區區議會網頁(http://www.districtcouncils.gov.hk/south/tc_chi/meetings/committees/committee_meetings.php),而會議紀錄則須待下次會議正式通過後,方會上載至網頁,一般需時三個工作天。

Members of the public are welcome to sit in on the above meeting. The minutes of meeting will be uploaded to SDC homepage (http://www.districtcouncils.gov.hk/south/english/meetings/committees/committee_meetings.php) within 3 working days after the minutes of meeting is officially endorsed in the following SDC meeting.